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Protokół Nr 3 /2017/2018 

z zebrania Rady Rodziców 

Szkoły Podstawowej Nr 1 w Lubartowie 

z dnia 26 października 2017r. 

 

 

1. Prowadzący zebrania: Małgorzata Benet 

2. W zebraniu uczestniczyło: 

 24 przedstawicieli Rad Oddziałowych do Rady Rodziców w roku szkolnym 

2017/2018 co stanowi quorum w  38-osobowej radzie,  

- księgowa Rady Rodziców pani Agnieszka Urban, 

- Dyrektor szkoły pani Danuta Sienkiewicz, 

- Wicedyrektor szkoły pan Jerzy Zbiciak  

Listy uczestników zebrania w załączniku. 

           3.   Protokolant: Grażyna Banachewicz 

 

                 Porządek zebrania: 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przedstawienie przez Panią Dyrektor planu finansowego szkoły na rok 2018 

3. Dokonanie wpłat z tytułu składek na Radę Rodziców 

4. Informacje o poniesionych kosztach przez Radę Rodziców w miesiącach 09,10. 

5. Informacja o 1% podatku „1% dla Jedynki” 

6. Informacje o najbliższych działaniach i sponsorach 

7. Regulamin Rady Rodziców   

8. Ustalenie terminu następnego spotkania. 

9. Zakończenie obrad. 

 

 

  

Ad. 1 

 Przedstawiony porządek obrad zebrani przyjęli jednogłośnie. 

 

Ad. 2 

 Wszyscy Przedstawiciele Rady Rodziców zostali zapoznali przez Panią Dyrektor 

Danutę Sienkiewicz z informacjami przedstawionymi w dokumentach:  

1. Projekt budżetu na rok 2018  

2. Procedura przebywania rodziców i osób obcych na terenie szkoły  

3. Projekt uchwały w sprawie przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej w ośmioletnią Szkołę Podstawową,  

Zebrani otrzymają w/w dokumenty w wersji elektronicznej w celu dokładnego zapoznania się 

z ich treścią.  

Pan Wicedyrektor Jerzy Zbiciak przedstawił stanowisko dyrekcji ws. stroju ucznia w 

Szkole Podstawowej Nr 1. Wskazał na zagrożenia, jakie niesie ze sobą brak ujednoliconego 

ubioru ucznia, przedstawił swoje dotychczasowe doświadczenia związane z tym tematem w 

klasach gimnazjalnych. Pani Dyrektor Danuta Sienkiewicz zaproponowała przeprowadzenie 

debaty nt. podjęcia decyzji w sprawie dookreślenia ubioru ucznia przy zastosowaniu metody 

„World Cafe”. Ustalono, że w debacie udział wezmą rodzice oraz uczniowie. Ustalono także, 

że z każdej klasy zostanie wytypowany jeden przedstawiciel biorący udział w debacie, będzie 

to albo uczeń albo rodzic ucznia z danej klasy. Podjęto także decyzję, że przedstawicielami 



 

 

uczniów klas młodszych, tj. 0-I-II będą wyłącznie rodzice. Termin debaty to 21.11.2017   -

informacje potwierdzające dzień, godzinę oraz salę spotkania jak również informacje 

dotyczące statutu, który nadal obowiązuje do momentu zatwierdzenia i uzupełnienia nowego  

dokumentu, jak również punktowego oceniania uczniów zostaną przekazane za 

pośrednictwem poczty elektronicznej.  

 

 

   

Ad. 4 

Przewodnicząca, Pani Małgorzata Benet, przedstawiła informację o poniesionych 

kosztach przez Radę Rodziców. Koszty dotyczyły: 

  1. Zakupu oprawek na legitymacje szkolne dla pierwszoklasistów 

  2.Zakupu tortu oraz kwiatów z okazji Dnia Edukacji Narodowej 

  3.Zakupu pieczywa na organizowane w Szkole Podstawowej nr 1 wydarzenie pt.:                                  

                „Tydzień chleba na zakwasie”. 
 

Ad. 5 

Przewodnicząca, Pani Małgorzata Benet, przekazała informacje nt. wysokości 

środków przekazanych na Radę Rodziców z tytułu wpłat 1% podatku „1% dla Jedynki”. 

Podczas dyskusji podjęto decyzję o szerszym promowaniu możliwości dokonywania wpłat z 

tytułu 1% podatku podczas najbliższego rocznego rozliczania się z US. 

 

Ad.6 

Przewodnicząca, Pani Małgorzat Benet, przedstawiła także informacje nt. wysokości 

środków, które udało się pozyskać od sponsorów, z przeznaczeniem na organizację 

„Tygodnia chleba na zakwasie”. Na wymienione wydarzenie udało się pozyskać: 

1. środki finansowe od Banku Spółdzielczego w Lubartowie  

2. wsparcie w postaci nieodpłatnego przekazania pieczywa od „Społem Lubartów” 

Sp. z o.o. 

3. wsparcie w postaci nieodpłatnego przekazania masła oraz sera od Spółdzielni 

Mleczarskiej „Spomlek” w Radzyniu Podlaskim 

Ad. 7 

W tym miejscu przeprowadzono rozmowę nt. Regulaminu Rady Rodziców. Nikt ze 

zgromadzonych nie wnosił poprawek do omawianego dokumentu. 

Ad. 8 

Ustalono termin następnego zebrania Rady Rodziców na dzień 28.11.2017r. na godz. 

17:00.  

 

 

 

                                                                                                   Protokolant 

                                                                                                 Grażyna Banachewicz 


